



# Styrelsemöte

**Datum:** 2017-11-17

## Närvarande

Elena Pettersson  
Joakim Byvik  
Kevin Rylander Nordberg  
Magnus Görander

## Frånvarande

Philip Andersson

## Inledning

### § 1. Mötets öppnande och behöriga utlysande

Mötet öppnas 09:39

**Styrelsen beslutar att** mötet anses behörigt utlyst.

### § 2. Val av mötespresidium

**Styrelsen beslutar att** anse Elena Pettersson som mötesordförande, Magnus Görander som mötessekreterare och Kevin Rylander Nordberg som justerare.

### § 3. Godkännande av dagordning

**Styrelsen beslutar att** godkänna dagordningen med tillägget att ändra datumet till 2017-11-17.

### § 4. Föregående Protokoll

**Styrelsen beslutar att** lägga föregående protokoll 2017-11-02 och 2017-11-09 till handlingarna.

## Beslut

### § 5. A Nobel Afterwork

Föredragande: Joakim Byvik

*Bilaga 1: Aktivitetsmall*

*Bilaga 2: Budgetförslag*

*Beslutsunderlag\_finansiering\_av\_A\_Nobel\_Afterwork*

Elena föreslår styrelsen att besluta att avsätta 2000 kr för ett doktorandmingel. Joakim drar tillbaka sin första att-sats "Att avsätta 5 000kr till A Nobel Afterwork-projektet".

#### **Styrelsen beslutar**

**att** avsätta 2000 kr för ett doktorandmingel

**att** utse vice ordförande med studiesocialt ansvar som projektledare för ett doktorandmingel

**att** ge projektledaren ansvar för tillsättningen av en projektgrupp

### § 6. Fyllnadsväl

Föredragande: Elena Pettersson

*Beslutsunderlag: Beslutsunderlag\_Fyllnadsväl*

**Styrelsen beslutar att** välja Joakim Byvik till studentrepresentant till Arbetsgruppen för lika villkor för verksamhetsåret 2017/2018



Mötet ajourneras 10:13.  
Mötet återupptas 10:21.

**§ 7. Förtroendevaldas Mingel**  
Föredragande: Elena Pettersson  
*Beslutsunderlag\_förtroendevaldas\_Mingel*

Elena föreslår styrelsen besluta att utse Magnus Görander som ansvarig.  
Elena drar tillbaka att-satsen "Att Utse Joakim Byvik till Tomte för julklappsutdelningen"

**Styrelsen beslutar**

- att** avsätta 880 kr till ett glöggmingel för förtroendevalda.
- att** uppdra åt *Elena Pettersson* att skicka ut anmälningsformulär och inbjudan till samtliga förtroendevalda.
- att** dela ut julklappar till de förtroendevalda
- att** utse *Magnus Görander* som ansvarig.

**Rapport**

**§ 8. Rapport från Samtliga**

Joakim:

- PrG för introduktionen är klar.
- Varit på ALV-möte och SU-möte.
- Studiebesök för innovativ hörsal.
- Besiktat kårbilen.
- Arbetat med fadderrekrytering

Kevin:

- Haft UU-möte.
- Arbetat med digital tentamen.

Elena:

- Arbetat med Polisutbildning
- Hearing för A1
- Arbetat med evenemang för Musikhjälpen
- Förberett Studenthälsan och sig själv inför VGR

Magnus:

- Arbetat med arbetspubar:
  - Byggpub
  - Ekonomipub
- Arbetat med digital tentamen.

*SKRIV  
MKS*



## Diskussionsärenden

### § 9. För-FUM och FUM

Föredragande: Elena Pettersson  
*Bilaga 3: FUM\_Föredragningslista\_161207*  
*Bilaga 4: ToDo\_inför\_FUM*

- Ansvarsfördelning
- Workshop

Diskuterades att detta skulle gås igenom på måndagen 2017-11-20.

Mötet ajourneras 11:17.

Mötet återupptas 11:26.

### § 10. Kårkurs

Föredragande: Elena Pettersson & Kevin Rylander Nordberg

Diskussion om vilken period kårkursen skulle läggas för att få bäst anslutning samt hur den ska planeras.

### § 11. Presentation för Högskolestyrelsen

Föredragande: Elena Pettersson

Alla i styrelsen tar fram den information som är relevant att presenteras inför högskolestyrelsen.

### § 12. Musikhjälpen

Föredragande: Elena Pettersson

Är väl förberedda på evenemanget för Musikhjälpen och allt inför är planerat.

### § 13. ANDT-policy och marknadsföring av Beerpong

Föredragande: Elena Pettersson & Joakim Byvik  
*Bilaga 5: Åsiktsdokument\_FAST\_20161207*

Diskussion om vad som egentligen står i åsiktdokumentet. Kom fram till att i varje enskilt fall får styrelsen göra en bedömning om vad som är lämpligt och icke lämpligt.

### § 14. Toablad v.48

- Borås Studenter för Musikhjälpen

Diskuterades om vad som skulle upp på toabladet v. 48.

## Informationsärenden

### § 15. Jullunch med Högskolans Ledning



Elena påminde om jullunch med högskolans ledning den 2017-12-18, 12:00.

## Avslutning

### § 16. Övriga frågor

- Hemsidan tas vidare på måndag 2017-11-20.

### § 17. Nästa möte

2017-11-23, 16.15.

### § 18. Mötets avslutande

Mötet avslutades 12:06

Elena Pettersson  
Mötesordförande

Magnus Görander  
Mötessekreterare

Kevin Rylander Nordberg  
Justerare